



**CALI DEWITT
OPEN CASKET**

20 juin — 13 septembre 2019
June 20 — September 13th. 2019
Vernissage le jeudi 20 juin de 18h à 21h
Opening on thursday June 20th, 6pm to 9pm

Cali Dewitt is a multi Disciplinary artist from Los Angeles. He has exhibited extensively with recent exhibitions including Safe Words at Karma International in Los Angeles, Global Warning at Muddguts in New York, Going To California at Stems in Brussels and War Song at V1 in Copenhagen. In addition to his fine art practice he collaborates on clothing and publishing with the likes of Varg, Kanye West, Neighborhood, Readymade and the brand Someware with Brendan Fowler. Recent books and publications include «War Song», 2019, «Let Me Crash Here For A Moment», 2018, «Violent Music», 2018, «Manhattan», 2017, and «Over The Volcano» in 2016.

Cali Dewitt is Born April 12, 1973 in Sydney, British Columbia.
He lives and works in Los Angeles, California



CALI DEWITT OPEN CASKET

20 juin — 13 septembre 2019

June 20 — September 13th. 2019

Vernissage le jeudi 20 juin de 18h à 21h

Opening on thursday June 20th, 6pm to 9pm

Cali Dewitt est une artiste multidisciplinaire de Los Angeles. Il a participé à de nombreuses expositions récentes, dont Safe Words au Karma International de Los Angeles, Global Warning chez Muddguts à New York, Going To California chez Stems in Brussels et War Song chez V1 à Copenhague. En plus de sa pratique artistique raffinée, il collabore à la confection de vêtements et à l'édition avec des artistes tels que Varg, Kanye West, Neighbourhood, Readymade et la marque Someware avec Brendan Fowler. Parmi les ouvrages et publications récents, on trouve «War Song», 2019, «Let Me Crash», 2018, «Violent Music», 2018, «Manhattan», 2017 et «Over The Volcano» en 2016.

Cali Dewitt est né le 12 avril 1973 à Sydney, en Colombie-Britannique. Il vit et travaille à Los Angeles, Californie



CONTACT

LA CITÉ
14 CITÉ BERGÈRE
75009 PARIS FRANCE
CONTACT@LACITE.GALLERY
WWW.LACITE.GALLERY

TUESDAY - FRIDAY
11 AM - 7 PM
AND BY APPOINTMENT

LA CITÉ ENJOY THE SUPPORT OF :
LA FONDATION BROOKLYN AMBREE
THE-ART-BOARD
UNCROP

FOR PRESS INQUIRIES, PLEASE CONTACT :
GUILLAUME SALMON : GUILLAUME@TACTPR.FR